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8/2019 – navýšeny příjmy o investiční dotaci od Krajského úřadu na pořízení vyprošťovacího zařízení pro JSDH.  V rozpočtovém opatření č. 9/2019 byly navýšeny výdaje na třídění a odvoz materiálu na deponii u letiště. Dále byly navýšeny výdaje pro Základní školu, jedná se o předfinancování projektu „Modernizace a bezbariérovost základní školy“. Lucie Šebková doplnila, že předfinancování projektu bylo schváleno již v květnu 2018. Řešila se i možnost vzít si úvěr u banky, ale vzhledem k výši úroků by se to nevyplatilo.   Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se. Proběhla diskuze na téma pořízení vyprošťovacích nůžek pro JSDH. Václav Henzl informoval, že bylo požádáno nejen na Krajském úřadě, ale v Nadaci Agrofert. Zde ale není jisté, zda bude dotace poskytnuta. Dále zastupitelé diskutovali na téma dalších možností získání finančních prostředků na vyprošťovací zařízení. Předsedající dal hlasovat o návrhu.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec  
a) bere na vědomí rozpočtová opatření č. 3/2019, 4/2019, 5/2019, 6/2019, 7/2019 schválená starostou 
b) schvaluje rozpočtová opatření 8/2019, 9/2019 
Výsledek hlasování: Pro 9. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 04/2019/13 bylo schváleno.   
12. Různé Předsedající informoval o obsazení pracovního místa na údržbu zeleně a veřejného prostranství. Zastupitelé tento problém řešili již na předchozích zastupitelstvech. Předsedající dále informoval, že byl podán inzerát na Úřadě práce v Lounech. Nyní se přihlásil zájemce o toto místo. Jedná se o pána původem z Mostu, nyní žije v obci Líský. Je invalidní důchodce, ale v následujících měsících by mu měl být invalidní důchod ukončen a neměl by mít žádná zdravotní omezení. Předsedající dále informoval, že podmínkou pro přijetí bude zdravotní posudek od lékaře. Lucie Šebková navrhla přijmout pracovníka na zkušební dobu 3 měsíců. Předsedající vyzval přítomné zastupitele a veřejnost k vyjádření se. Proběhla diskuze týkající se obsazení VPP a údržby veřejného prostranství. Předsedající dal hlasovat o návrhu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Panenský Týnec schvaluje obsazení pracovního místa údržby obecního majetku 
a veřejné zeleně. 
Výsledek hlasování: Pro 9. Proti 0. Zdrželi se 0.  
Usnesení č. 04/2019/14 bylo schváleno.  Předsedající informoval, že byla převzata budova pošty od společnosti CETIN. Součástí předávacího protokolu jsou záznamy o provedených revizích. Proběhla diskuze na téma využití budovy.  
13. Diskuze Proběhla diskuze na téma třídění odpadů a nepořádku kolem kontejnerů na tříděný odpad, sekání veřejné zeleně, dodržování maximální povolené rychlosti v obci, spousta projíždějících řidičů rychlost nedodržuje. Pan Bárta navrhl spojit se s dopravním inspektorátem a zajistit policejní hlídky v obci. Dále proběhla diskuze týkající se prodloužení vodovodu v lokalitě Pod Zahradami a budování kanalizace. Předsedající informoval o probíhajícím výběrovém řízení. Dále přítomní diskutovali o provozu deponie u letiště. Václav Henzl navrhl pozemek oplotit.    Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 20:10 hodin.  

* * *  V Panenském Týnci dne 20. 6. 2019 










































